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محسن رضایی گفته: اینکه ما این عملیات را عملیات فریب میگوییم یعنی بعد از عملیات این را تبدیل به فریب کردیم| کل

شهدای ما در این عملیات ۹۸۵ نفر بود.

در جنگ حالات حضرت اباعبداالله را می دیدیم؛ 

به گزارش اسپاداناخبر، محسن رضایی در برنامهای تلویزیونی درباره عملیات کربلای ۴ گفت: سردار قاسم سلیماتی در عملیات
کربلای ۴ نقش مهمی داشت. لشکر ۴۱ ثاراالله، لشکر عملیاتی بود و از لشکرهای موفق کربلای ۵ هم بودند. ما در هیچ عملیاتی

غافلگیری صد در صدی نداشتیم چراکه فقط عراق نه در تانک، هواپیما و تجهیزات بلکه از نظر اطلاعاتی هم محهز بود.
منافقین هم در خانههایشان اطلاعات جمعآوری میکردند بلکه موفقیت ما این بود که در لورفتگی به پیروزی میرسیدیم. ما
موفقیت در جنگ را در محیط لورفتگی به دست میآوردیم. وی در واکنش با توییتهای صورت گرفته علیه توییت خود اظهار
داشت: من با صبر و حوصله همه واکنشها را خواندهام ولی خیلی از آنها تکراری است. ما در دی ماه با قصه تکراری روبهرو

هستیم که میگویند کربلای چهار لورفته و فرماندهان توجهی به جان بچهها نداشتند. این یک قصه تکراری است. من توییت
کردم شما که این حرفها را میزنید از زاویه دیگر نگاه کنید و آن، اینکه ما این عملیات را عملیات فریب کردیم و ۱۰، ۱۵ روز
بعد عملیاتی بزرگتر انجام دادیم ولی حرف من را به گونه دیگری تفسیر کردند. دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام ادامه داد:

این یک تحلیل پسینی است. من الان هم این حرف را نمیزنم. عملیات کربلای چهار برای عبور از اروند بود. اگر راه باز بود، از
شلمچه عبور نمیکردیم ولی وقتی دیدیم جزیره امالرصاص بسته است، ساعت پنج، شش صبح دستور عقبنشینی داده شد.
ساعت ۵ به قرارگاه نجف و ساعت ۷ به قرارگاه نوح دستور دادیم. البته جزیزه امالرصاص دست ما بود و برخی از نیروها در

آنجا بودند و ۲۴ ساعت بعد گفتیم برگردند. رضایی با بیان اینکه عملیاتهای بزرگ ما چهار، پنچ مرحله داشت، قرار بود ۲۶۰
گردان در این عملیات وارد شوند ولی در گردان اول ۶۰ گردان حضور داشتند. مرحله اول انجام شد و بعد از آن دیگر گردانها
وارد نشدند. ما دیدیم راه شلمچه باز است و امالرصاص بسته است. بعد از انجام این عملیات، آن را به عملیات فریب تبدیل

کردیم و ۲۴ ساعت بعد به عملیات فریب تبدیل شد. دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام گفت: اینکه ما این عملیات را عملیات
فریب میگوییم یعنی بعد از عملیات این را تبدیل به فریب کردیم. این را هم بگویم که کل شهدای ما در این عملیات ۹۸۵ نفر
بود که نامها نیز در بنیاد شهید موجود است و اینکه هزاران شهید گفتند درست نیست. البته برای فرماندهان ما حتی یک شهید

هم مهم بود. شما سخنان حاج قاسم را شنیدید که آزاده است و به هیچ کسی هم باج نمیدهد؛ او من را آقای محسن خواند. من
که فرمانده آنها بودم همه به من آقا محسن می گفتند، سردار و سرلشگر نبود. با این ادبیات انسان حاضر نیست جنازه یکی از

برادرانش را ببیند. رضایی که در این مرحله از مصاحبه احساساتی شده بود ادامه داد: خدا شاهد است من هنوز مهدی باکری
که در ذهنم می آید کنترل خودم را از دست می دهم. من یک نفری بودم که دیدم کشورم اشغال شده و دانشگاه را رها کردم
و امام تشخیص دادند من فرمانده باشم. وقتی مهدی باکری می دید یک نفر شهید شده به سر خودشان می زدند . ما در جنگ
حالات حضرت اباعبداالله را می دیدیم که پس از شهادت علی اکبر کمرش خم می شود ولی بعد از آن مجددا به میدان جنگ می

رود. رابطه عاطفی در جهاد و شهادت با هم یکی می شود است. وی در پاسخ رشید پور که گفت شما وقتی احساساتی می
شوید این حق را به جوانان هم بدهید گفت: من اینجا نیامده ام که از خودم دفاع کنم؛ البته شما از کسانی اسم بردید که جوان

نیستند و خوشان باید جوابگو باشند. اینها می خواهند ذهن مردم را از معیشت دور کنند. من دیدم شما برنامه مردمی دارید
اینجا قبول کردم که باشم. من برای دفاع از شهدا و فرماندهان شهید آمدم. وی در رابطه با توییت وزیر ارتباطات در خصوص
عملیات والفجر ۸ نیز گفت: اینک مساله را از کربلای ۴ به والفجر ۸ تعمیم میدهند کار درستی نیست. در کربلای ۴ خداوند به

ذهن ما آورد که این را به عنوان عملیات فریب بنامیم. وقتی این به ذهن ما آمد گفتیم تنها راه این است که درگیری را قطع
کنیم و نیروها را به عقب بخوانیم. از دکلها میدیدند که لشگر به سمت اهواز میرود و ما هم از شیوه تبلیغات استفاده کردیم
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و که بعد همه عملیاتها تکرار میکردیم و مارش پیروزی میزدیم.
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